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產品內容
1 主產品 2 操作手冊 3 排線包 4 鑰匙組

牆面

用適當的方式固定在牆面上

安裝程序

功      能

電源輸入

備用電池電源

功      能

蜂鳴器

LED
唯根讀頭

電源輸出
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描      述

蜂鳴器輸出

LED輸出

唯根DAT: 1輸入

ABA Clock輸入

唯根DAT: 0輸入

ABA Data輸入

GND
12V

功      能

記憶體電池電

源功      能

外接端口2
(RS-485輸入)
外接端口1
(RS-485輸入)
通訊介面-

(RS-485輸出)

功      能

DI輸入(點)

功      能

繼電器

DO輸出點

功      能

通訊介面-乙太網路

(僅適用於AR-716Ei)

(附在機殼上)
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依據外殼背後的孔位，畫出安裝的位置。

將螺絲鎖在牆面上，並預留掛鉤的空隙。

鎖好螺絲，再將控制器掛到螺絲上。

TCP/IP模組可選購。

請將附在產品內的記憶體電池安裝在BAT孔位上。

J1~J4：設定繼電器為N.O.輸出或N.C.輸出(預設為N.O.)。
J5：清除控制器記憶體。

JP2~JP5：設定通訊介面為乙太網路模式或RS-485模式。

DB1&DB2：繼電器擴充板接點。

配線說明

孔位說明

TCP/IP
模組

注意事項：

轉換器&伺服器

門禁控制器

門禁控制器

門禁讀頭

電  源
15VDC 電  源

12VDC

Contents
2 User Guide

Installation

Wire Application
Power

Battery Power

Wire Application
Memory power

Wire Application
Channel 2
(RS-485 input)
Channel 1
(RS-485 input)
Host Interface for 
(RS-485 output)

Wire Application
Digital Input

Wire Application
Relay Output

Wire Application
Host Interface for Ethernet

(Only for AR-716Ei)

(in the case)

Description
Vin+
Vin-
BV+
BV-

Description
Vin+
Vin-Description
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A+
B-
A+
B-
A+

Description
COM
DI.4
DI.3
DI.2
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12V
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CN1

Wire Application
Buzzer
LED
Wiegand

Power

Description
Buzzer Output
LED Output
WG DAT: 1 Inpu
ABA Clock Input
WG DAT: 0 Input
ABA Data Input
GND
12V

Color
Gray

Brown
Blue

Green

Black
Red

Pin
1
2
3

4

5
6

BAT

CN3

CN5

CN4

CN2

According to the width of two holes on the backside of housing to nail.
Screw the mounting nails.
Screws on the wall, and then, hang Controller on the wall.

Optional for TCP/IP Module.
External battery for BAT position.
J1~J4: Set N.O. or N.C. relay output (default value is N.O.).
J5: EEPROM Restoring.
JP2~JP5: Select the interface is the Ethernet mode or the 
                 RS-485 mode.
DB1&DB2: Extension Relay Board.

1 Products 3 Terminal Cables 4 Keys

Wiring Diagram

Wall Surface

Use Appropriate Fasteners

TCP/IP 
Module

Note:

Connector Table

PORT 1 PORT 2&

Converter&Server

Access Controller

Access Controller

Access Reader

POWER
15VDC POWER

12VDC
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多門連網控制器

TCP/IP模組設定

指撥開關

SW_1

SW_2

名      稱

LINK

ACT

BUSY

A. 2 PIN指撥開關說明

B. Reset鈕說明

C. LED指示燈說明

調至ON的狀態描述

透過DHCP Server取得AR-716Ei的IP
位址，與電腦做連接。

每秒自動送出IP位址訊號。

顏色

黃

無

綠

無

紅

無

描      述

網路傳輸線已連接

網路傳輸線未連接

使用乙太網路線與主機連接中

乙太網路線未連接，或是連接不正常

乙太網路在恢復原廠預設值中(Reset)
無動作

※注意：設定完畢後，請將SW_1和SW_2調回『Off』，方可作業。

操作方法與步驟
使用TCP/IP模組

硬體設定

使用乙太網路通訊介面模式時，請先注意JP2~JP5是否調到NET的位置。

乙太網路通訊介面RS-485通訊介面

軟體設定

出廠預設值

將電腦與產品連線後，在電腦上開起網頁，然後在網址的地方輸入http://192.168.1.127就可連接控制網頁。

※ http://192.168.1.127為產品的出廠預設值，若是IP位址已經變更，必須輸
    入變更後的IP位址才能連接到。

在進行任何變更設定前，都需要先做使用者登
入動作。

當畫面彈出右圖的視窗時，請輸入設定好的
使用者名稱與密碼。

※ 產品的出廠預設值為：
使用者名稱：admin
密碼：(不需要輸入)

輸入連接的IP位址後，即開啟控制網頁的【Current State】頁面。

軔體版本
目前設定的IP位址

控制選單

a.輸入新的IP位址

b.點選進行更新

Current State：顯示目前連接到的控制器狀況。

Network Setting：如果要重新指定新的IP給控制器，只要點選進入，然後依據步驟更新即可。

User Password：如果要設定新的帳號密碼，只要點選進入，然後依據步驟更新即可。

控制選單：

輸入新的使用者名稱與密碼

按下超過5秒後，則IP位址會自動恢復為出廠預設值

※ 出廠預設值：http://192.168.1.127

Multi-Door Networking Controller

TCP/IP Module Configuration

Dip-Switch
SW_1

SW_2

LED name
LINK

ACT

BUSY

A. 2 PIN Dip-Switch setting

B. IP Address Reset

C. Description for LED

Description for ON
DHCP Function TCP/IP module supports the auto-
configuration of IP, gateway Address and subnet mask; 
however, must be sure the DHCP server is available.
It will send the signal of IP address at per second.

Color
Yellow

Off
Green

Off
Red
Off

Description
Media is connected.
Media is disconnected.
10/100M base T Ethernet is connected.
Ethernet cable is disconnected or has a short.
Reset the IP address.
No Action.

※Note: After finished setting up parameter, switch DIP SW_1 and SW_2 to “OFF”  position.

Operation
A. TCP/IP Mode

Hardware
Before use the Ethernet Mode, please note that JP2 ~ JP5 is transferred to the NET position.

Ethernet ModeRS-485 Mode

Login:

Type "User name" & "Password" on the pop up 
login window. 

※ Factory Default :
User name: admin
Password:(NO need to type) 

Software

Main Menu:
Current State: Connected to the controller 
                        displays the current status.

Type the new User Name & 
Password.

When you type the IP address, you will see the [Current State] page.

The version of   ISP Firmware

Current IP address

Main Menu

Network Setting: Want to set up new IP address, can click into.

User Password: Want to change new Account & Password, can click into.

a. Type the new 
    IP address

b. Click it to update

Connect the device to a computer, Then turn on your Web Browser and type "http://192.168.1.127" on IP address to start factory default webbrowser.

Factory Default 

※ http://192.168.1.127 is the factory default, if the IP address has  been 
     changed, the new IP address may be entered.

Press IP reset button more than 5 seconds, and then TCP/IP module will restore to factory default value as follows.
※ Factory Default: http://192.168.1.127
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CH 2

CH 1
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PORT 2PORT 1

1

ON

2 3 4 5 6 7 8

1 4 16 64 2 1+2 1+2+4 8

2 8 32 128
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Node: 002 Node: 003 Node: 007 Node: 008

1

ON

2 3 4 5 6 7 8 1

ON

2 3 4 5 6 7 8 1

ON

2 3 4 5 6 7 8

b. 選則【連線讀卡機】的選項來開起視窗

c. 這裡顯示的是AR-716E的軔體版本

d. AR-716E下的控制器站號

※ 控制器站號必須要勾選，否則會顯示未連接

e. 選則【門號指定】的選項來開起視窗

f. 這裡是設定連接到【CN3】裡『Channel 1』的控制器

g. 這裡是設定連接到【CN3】裡『Channel 2』的控制器

h. 這裡是設定連接到【PORT 1】的讀頭

i. 這裡是設定連接到【PORT 2】的讀頭

※ 每一個控制器及讀頭都分別給一個門號

b

c

e

g

i

d

f

h

軟體設定

請先開啟【701 Server】軟體 → 點選        或由設定選單選取COM                                    → 設定連接的方式

連接方式設定完後點選        或由設定選單選取LAN                                    → 設定站號

點選        ，或由設定選單選取控制器設定                                   ，將會看到701E Parameter視窗。

a. 如果使用RS-485的連線方式，請依據連線的通訊埠點

選COM點

b. 如果使用Ethernet的連線方式，請點選TCP/IP Oonly
c. 將主動查詢控制器訊息勾選

d. 查詢間隔設為200ms，也就是電腦每200ms，就會檢

查控制器的訊息

e. 設定完成後按確認

f. 勾選指撥開關設定好的站號，產品選單選擇716Ev3
g. 如果使用Ethernet的連線方式，請勾選IP，如果不是就

不需要勾選

h. 如果有勾選IP請填入連線的IP位址(出廠預設值：

192.168.1.127)

i. Port請輸入1621 (出廠預設值：1621；1621是茂旭資訊

專為連網所申請)
j. 將LAN BASE選擇在AR-7XX/AR-8XX
k. 設定完成後按確認

a

f

b

g

c

h

d

i

e

j

k

1.

2.

點選        ，就可以看到控制器連線狀況視窗

下載RTC設定時，只要點擊工具列裡的

AR-716E參數設定：

代表連線成功

代表連線有問題，需要檢查
3.

4.

5.

a. 在讀取新值的的視窗下，輸入AR-716E的站號(輸入2)，並按讀取，就會出現701E Parameter的選單畫面

a

站號設定
硬體設定

關閉電源 → 拔掉【BAT】上的記憶體電池 → 使用8 PIN的指撥開關來設置站號 → 將記憶體電池接回 → 將電源重新接上

【例】：

※ 請先完成硬體設定，再進入軟體做設定。

b

f

g

h i

d
c

e

b. Setting up "On-line Reader"  of readers
c. AR-716E firmware version
d. Current readers connected with AR-716E. 
※ Node ID of reader must be ticked, or it will show disconnected.

e. Setting up "Door Number"  of readers
f. The RS-485 Access Controllers connector to the "Channel 1" of the [CN3]
g. The RS-485 Access Controllers connector to "Channel 2" of the [CN3]
h. The Access Reader connector to the [PORT 1]
i. The Access Reader connector to the [PORT 2]
※ Setting up door number of readers Each door number should be unique.

Software
Open the "701 Server" Software → There are two ways to open the Communication Port setting window:           and 
→ Communication Port Setting

After COM Port setting, there are two ways to open the Node Number for Polling window:           and 
→ Node Number for Polling

There are two ways to open the 701E Parameter window:           and

a. There is filled in AR-716E node ID to get in 716E parameter for others setting.

a

f

b

g

c

h

d

i

e

j

k

a. By the computer Detection results to select the port. (Use the RS-485) 
b. Select [TCP/IP Oonly]. (Use the Ethernet)
c. Selection the options: Polling Message From Controller.
d. Polling Interval: 200ms, PC every 200ms inquiries once access controller's messages.
e. Press YES

f. Selection node ID (for example:001) and access controller
g. If use the Ethernet mode, please check the "IP"; if use the RS-485 mode don't need to check.
h. If use the Ethernet mode, input IP in "IP Address" field. (Default value: 192.168.1.127)
i. Input 1621 in "Port" field.
   (Default value: 1621; these Port number is SOYAL designed for connection to the network.)
j. Selection LAN BASE.
k. Press YES

1.

2.

Open Controller On/Off Line window to check the device connection status:          → 

Download real time clock to  AR-716E by clicking.

Setting up AR-716E parameters:

Well: controller successfully connected to PC.

Not connected well: recommends the 
following checks.

3.

4.

5.

a

B. Node ID setting
Hardware
Power Off → Take off the battery connector from [BAT+] socket → Set up node number by 8 dip-switch → Plug in battery connector 
→ Re-apply the power

 [e.g.]:

※ The hardware setup is complete, the software can be set.

Copyright � by SOYAL Technology Co., Ltd.. All rights reserved.
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Relay
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Relay
K3

Relay
K2

Relay
K4

CN4

CN5

BAT+

DB1 DB2

1

ON

2 Reset

BAT+

J5

IP Address: 192.168.1.127
Gateway IP: 192.168.1.254
Subnet Mask: 255.255.255.0

Serial Port: 9600, N, 8, 1
TCP Port: 1621
Password: None

   

多門連網控制器

右側LED指示燈說明

左側LED指示燈說明

POWER
當控制器連接上電源後，【POWER】就會綠燈亮起，若是沒亮表示電源輸入上有問題。

ACT
當控制器使用乙太網路與PC主機連接成功時，【ACT】就會綠燈亮起。

RESET
執行【恢復出廠預設值】中的【清除記憶】動作後，【RESET】會紅燈閃一下然後才開始執行清除記憶的動作。

BUSY
執行【恢復出廠預設值】中的【IP位址恢復】動作後，【BUSY】會亮紅燈並開始執行恢復動作。

CH2 RX & CH2 TX

CH1 RX & CH1 TX

【CH2 RX】接收站號9~站號16的門禁控制器資料，每閃一次綠燈代表接收一台控制器的資料。

【CH1 RX】接收站號1~站號8的門禁控制器資料，每閃一次綠燈代表接收一台控制器的資料。

【CH2 TX】發送資料到站號9~站號16的門禁控制器，會閃紅燈。

【CH1 TX】發送資料到站號1~站號8的門禁控制器時，會閃紅燈。

※ 因為預設值【Node 1】與【Node 9】有勾選，所以【CH1 TX】與【CH2 TX】在沒連接門禁控制器時，還是會持續閃爍。

【例】 如何從燈號中發現底下的門禁控制器，是哪一台有問題。

假設在【Channel 1】底下接了6台門禁控制器，正常的情況下【CH1 RX】會一直在閃燈

那就表示站號2與站號4的門禁控制器有連接上的問題

燈號頻率：閃、閃、閃、閃、閃、閃......

如果發現燈號頻率變成：閃、不閃、閃、不閃、閃、閃......

D9~D12
代表【CN5】上的DI1~DI4的輸出狀況；如果DI1有輸出訊號，【D9】就會亮綠燈。

HOST RX & HOST TX
【HOST RX】接收PC主機所傳送進來的資料，連接後綠燈會一直閃爍。

【HOST TX】發送資料到PC主機，連接後紅燈會一直閃爍。

BUSY
當紅燈亮起時，代表正在執行清除記憶，恢復出廠預設值的動作。

※ 如果未執行【清除記憶】的動作，但是【RESET】與【BUSY】卻一直亮著紅燈，

表示PCB板有問題需排除。

LINK
乙太網路的硬體設定完並將乙太網路線插到【CN2】後，【LINK】就會亮黃燈。

※ 如果【LINK】亮著，但是【ACT】沒亮燈，表示與PC主機的連接有問題需排除。

TCP/IP
模組

恢復出廠預設值

清除記憶

關閉電源 → 拔掉【BAT】上的記憶體電池 → 將【J5】由『RUN』放到『Clears』的位置 → 15秒之後再放回『Run』的位置 → 將記憶體

電池接回 → 將電源重新接上 → 完成清除記憶體步驟

IP位址恢復

先檢查指撥開關的【SW_1】與【SW_2】的位置是否都是『Off』 → 按下IP Reset按鈕超過5秒 → IP位址會自動恢復到出廠預設值

IP位址出廠預設值

Multi-Door Networking Controller

D. About LED (right of the PCB)

E. About LED (lift of the PCB)

POWER
When the controller is connected to the power, [POWER] will turn from green LED; if no light, mean the power supply have problems.

ACT
When the Ethernet mode is successful, [ACT] will be the green LED.

BUSY
After "IP Address Reset", [BUSY] will be the red LED, and restore to factory default value.

D9~D12
Representative [CN5] DI1 ~ DI4 on the output state; if "DI1" output signal, [D9] will light green LED.

RESET
After "EEPROM Restoring", [RESET] will flash the red LED and then clear the memory before the action started.

LINK
After Ethernet connect to [CN2], [LINK] will be the yellow LED.
※ If [LINK] lit, but the [ACT] did not light up, indicating a problem with the Ethernet 

connection to be excluded.

CH2 RX & CH2 TX

CH1 RX & CH1 TX

[CH2 RX] receive Access Controllers Node 9 ~ Node 16 of the information on behalf of each flash a green LED 
to receive a data controller.

[CH1 RX] receive Access Controllers Node 1 ~ Node 8 of the information on behalf of each flash a green LED 
to receive a data controller.

[CH2 TX] send data to the Access Controllers Node 9 ~ Node16, will flash red LED.

[CH1 TX] send data to the Access Controllers Node 1 ~ Node8, will flash red LED.

[e.g.]  How to find the external Access Controllers have problem, from the LED.

If "Channel 1" external 6 Access Controllers, under normal circumstances [CH1 RX] will always 
be in twinkle. 

LED flash frequency: twinkle, twinkle, twinkle, twinkle, twinkle, twinkle......

If LED flash frequency become: twinkle, no, twinkle, no, twinkle, twinkle......

It means the Node 2 and Node 4 have problem.

※ Because the default value [Node 1] and [Node 9] are checked, so [CH1 TX] and [CH2 TX] will continue to flash, when there are not 
external the Access Controller.

HOST RX & HOST TX
[HOST RX] sent by the host PC to receive incoming data, the connection has been blinking green LED.
[HOST TX] to send data to PC host, the connection will remain after the red LED flashes.

※ If you do not perform "EEPROM Restoring", but the [RESET] and [BUSY] has been 
lit red, indicating a problem with PCB should be excluded.

BUSY
When the red LED is lit, the memory is running clear and restores the factory default 
action. TCP/IP 

Module

C. Restoring Factory Settings
EEPROM Restoring
Power Off → Take off the battery connector from [BAT+] socket → [J5] jumper shift to “Clear” position  for 15 seconds → Shift [J5] 
back to “RUN”position   → Plug in battery connector → Re-apply the power → Done

IP Address Reset
Shift 2 dip-switch of  TCP/IP module to “OFF” → Press IP reset button more than 5 seconds → TCP/IP module will restore to 
factory default value as follows

Factory default value of IP Address
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